



Sektionen för Informations- och Nanoteknik

TraditionsMEsterIT

Kistagången 14,

164 40 Kista

insektionen.se

**Mästarråd #1**

**2018-01-04, Kl. 14.00, G301**



## 1. Formalia

### 1.1. Mötets öppnande

Traditionsmästare Sabina Hauzenberger förklarar mötet öppnat 14:00

### 1.2. Mötets behöriga utlysande

Mötet fanns behörigt utlyst.

### 1.3. Val av mötesordförande

Sabina Hauzenberger valdes till mötesordförande.

### 1.4. Val av mötessekreterare

Emma Good valdes till mötessekreterare.

### 1.5. Anmälda förhinder

### 1.6. Närvarande

Nicklas Ockelberg, Rasmus Ahlbäck, Sabina Hauzenberger, Vidar Särnesjö, Emma Good.

### 1.7. Adjungeringar

### 1.8. Föregående protokoll

Finns inget för det här verksamhetsåret.

### 1.9. Fastställande av föredragslista

## 2. Rapporter - Reports

### 2.1. TraditionsMästare

Skickat ut mail om nya tröjor. Varit på KMR-möte.

### 2.2. Vice TraditionsMästare

Varit på KMR-möte. Fiskat arbetslagsledare. Bokat möte med Fysik om att ha Nubbedraget i Kistan.

- 2.3. PubMästare**  
Inget att rapportera.
- 2.4. SkattMästare**  
Inget att rapportera.
- 2.5. SkriptMästare**  
Fixat mästarrådsprotokoll.

### **3. ~~Inkomna motioner och Interpellationer~~**

### **4. ~~Förslag på propositioner~~**

### **5. Beslut**

#### **5.1. Inkomna Vraqansökningar**

5.1.1. Anton Jernberg  
Bifalles

5.1.2. Erik Petterson  
Bifalles

#### **5.2. Inaktiva medlemmar**

##### **5.2.1. Prao**

Följande prao inaktiveras enligt §2.6.1 i TMEITs reglemente:  
Oscar Hammarqvist

Sabina kollar med alla andra prao som arbetat under det senaste halvåret om de vill fortsätta vara aktiva.

##### **5.2.2. Marskalkar**

Följande marskalkar inaktiveras enligt §2.6.2 i TMEITs reglemente:  
Adrian Rågberg  
Alex Johansson  
Johan Hanssen  
Jonny Sparrenhök  
Martin Alge

#### **5.3. Arbetslag**

##### **5.3.1. Namn**

Mästarrådet har beslutat att arbetslagen VT18 namnges  $\psi$  - Psi,  $\xi$  - Xi och  $\chi$  - Chi.

### **5.3.2. Arbetslagsledare**

ψ - Psi: Niclas Olsson, vice Oscar Trapp.

ξ - Xi: Gustav Haglind, vice Sam Florin.

χ - Chi: Ivan Kovacevic, vice Justin Lex.

### **5.3.3. Medlemmar**

Mästarrådet kom fram till ett förslag som skickats till arbetslagsledarna för godkännande.

## **5.4. Event VT18**

[Preliminär planering för vårterminen](#). Spikas på mötet med arbetslagsledarna.

## **5.5. Öråd**

Nästa öråd blir 2018-02-01.

## **5.6. Möte med arbetslagsledarna**

Ska ha ett möte med arbetslagsledarna 19 januari för att gå igenom planeringen för terminen och lära dem allt de borde veta.

## **6. Diskussionsfrågor**

### **6.1. Festanmälning av event**

Går att maila in festanmälningar till KTH nu. Arbetslagsledarna är ansvariga för att festanmäla sina event.

### **6.2. How 2 marketing**

Vi borde gå på på mer KMR-event som mästare och dra med andra i mästeriet.

Ändra TV-bilden så folk faktiskt förstår att vi har pubar varje tisdag och göra en på engelska.

Promota mer att det finns billig mat, man behöver inte bara sitta och supa.

Sätt affischer mer överallt inför event.

Ha en poster som sitter upp konstant där det står att vi har pub varje tisdag och nice mat.

### **6.3. Ny Spiken/ny märkesshot?**

Uppdatera Spiken lite då och då med nya frukter. Spikenprovningen förra året hände det ingenting med, så mästarna experimenterar och kommer på något förslag.

Nicoock skickar ut ett formulär där folk får komma med förslag på en ny märkesshot.

### **6.4. Budgeten**

Första INternfesten efter sommaren med nya prao borde ha mer pengar budgeterat till för att kunna visa upp oss. Måste ha ett sick SpuIN i höst, kommer bli dyrt. Kallsup 2.0??????

## **6.5. Kommande event**

### **6.5.1. TG#2 2018-01-13**

Vidar jobbar. Inte så mycket planerat så blir typ ett vanligt TG.

### **6.5.2. Mästarpub 2018-01-16**

Kommer bli niiiiice. Tema: mästarpub. Vi gör någon köttfärssås eller gryta eller något. Frågar några marskalker om de kan hjälpa till.

### **6.5.3. Getko med M17**

Helgen 26-28 Januari om nog med folk kan då.

### **6.5.4. INternfest 2018-02-24**

Get hype. Har planeringsmöte 23 januari.

## **7. Övriga frågor**

## **8. Kommande händelser**

Pubråd 2018-01-17.

Öråd 2018-02-01.

## **9. Mötets avslutande**

Mötesordförande Sabina Hauzenberger förklarade mötet avslutat 17:05:37

---

Sabina Hauzenberger  
Mötesordförande  
Chairman of the Meeting

---

Emma Good  
Mötessekreterare  
Secretary of the Meeting